



# International Women's Week

Keynote presentation by:

# NICOLE LUKE

*Inuk Architectural Designer*

Panel Discussion with:

*Dr. Brenda Brouwer, Provost and Vice-President Academic (interim), Dr. Jennifer Johnson, Adjunct Professor - School of Liberal Arts and Yacine Cisse, Economics Major, Laurentian University*

*"Embracing Challenges and Seizing Opportunities"*

## THURSDAY, MARCH 9, 2023

**5:30 - 8 pm**

Lecture Hall, McEwen School of Architecture

*Keynote in English / Bilingual Panel*

## About NICOLE LUKE



Nicole is an emerging Indigenous designer who is passionate about culture and design.

Born in the territories with family residing in the Kivalliq region of Nunavut, she is one of the first Inuk architectural graduates in Canada and the first to receive her Bachelor and Master's Degree from the University of Manitoba. She is focused on the design realities that communities face throughout the process of architecture and construction and is committed to understanding her role as a designer. She aspires to be one of the first Inuit architects in Canada and aims to involve herself in projects that will inspire youth in northern communities to pursue education in the design field.



Equity, Diversity and Human Rights Office



Join [here](#) via Zoom.





## Semaine internationale de la femme

Discours liminaire de

# NICOLE LUKE

Conceptrice inuite en architecture

Discussion d'expertes avec Brenda Brouwer, Provost  
et Vice-rectrice aux études (intérimaire) Jennifer Johnson,  
Membre associé du corps professoral - École des arts  
libéraux et Yacine Cisse, étudiante en science économique,  
Université Laurentienne, Université Laurentienne

« Relever les défis et saisir les possibilités »



## JEUDI 9 MARS 2023

17 h 30 - 20 h

Amphithéâtre, École d'architecture McEwen

Discours en anglais / discussion en anglais et français

## Au sujet de NICOLE LUKE



Nicole Luke est une conceptrice en devenir qui se passionne de la culture et du design.

Née dans les territoires et ayant de la famille qui habite la région de Kivalliq du Nunavut, elle est l'une des premières diplômées inuites en architecture au Canada et la première à recevoir le baccalauréat et la maîtrise de l'Université du Manitoba. Elle se concentre sur les réalités de la conception auxquelles font face les communautés tout au long du processus d'architecture et de construction et s'engage à bien saisir son rôle de conceptrice. Elle vise à devenir l'une des premières architectes inuites au Canada et à participer à des projets qui inspireront les jeunes des collectivités du Nord à poursuivre une formation dans le domaine du design.



Bureau de l'équité, de la diversité  
et des droits de la personne



Assistez-y sur Zoom [ici](#).

